
Spolu s vami meníme 
detské sny na skutočnosť

Obdarovanie súvisí s možnos-
ťou dávať, čiže obdarovávať 
a možnosť prijímať, čiže byť 
obdarovaný. Dlho som si kládla 
rôzne otázky:

Dlhé roky som stála na strane mosta, ktorý 
dával, ktorý obdarovával. Zažila som radosť, 
natešenie, ale aj odmietnutie daru. Zažila som 
aj sklamanie z daru, zažila som aj neúctu môj-
ho daru. Bola som sklamaná. Prečo? Tak veľmi 
som chcela pomôcť, byť užitočná a tí druhí to 
niekedy nevedeli oceniť. Prečo?

Z jednej strany 
mosta na druhú
Nechápala som to, no prišlo obdobie v mojom 
živote, kedy som sa ocitla na druhej strane 
mostu a zistila som ako sa obdarovaný človek 
cíti, čo sa v jeho duši odohráva, akými myšlien-
kami sa jeho hlava napĺňa, ako niekedy zviera 
žalúdok, aký je náročný pocit byť závislý od po-
moci iných, koľko pokory to vyžaduje. 

Veľmi sa túžim vrátiť na stranu, kde viem dá-
vať. Milujem ten pocit, keď môžem dávať, no na 
to aby som toho bola schopná s čistou láskou 
a pokorou mi život udelil lekcie a postavil ma 
na stranu obdarovávaných. 

Jeden z príbehov 
môjho uvedomenia si 
by som rada napísala. 
Bola zima a ja som si uvedomila, že mesiac, čo 
mesiac sa snažím našetriť na zimnú obuv pre 
svoje deti. No nedarilo sa mi, nech som skúšala 
čokoľvek, čo je v  súlade s  mojimi hodnotami. 
Ten pocit zúfalstva, že čo si moje deti obujú, čo 
si oblečú, keď zo všetkého vyrástli. Vtedy ma 
to ľudsky zrazilo, predsa len sa jedná o vyššiu 
sumu ako len pár eur. V  mojom živote prišla 
udalosť a nazvem tú udalosť „zázrakom“. Nie-
kto, kto rozpútal vlnu mojej pomoci, dozvedel 
sa o mojej vážnej životnej situácií a ponúkol mi 
pomocnú ruku. 

Dostala som otázku: Čo potrebuješ pre deti?, 
Neviem ako som vtedy reagovala, no teraz keď 
si na to spomeniem, stále mnou hýbu emócie. 
Neviem, či z  toho pocitu, že moje deti budú 
mať čo na nohy, alebo z  toho pocitu, že som 
dostala pomoc. Pomoc som prijala, a  bola to 
pre mňa veľmi náučná životná lekcia. Moje deti 
dostali všetko čo potrebovali, dokonca aj viac. 
Bolo zvláštne a úžasné pozorovať, ako si neu-
vedomujú žiadny predsudok. Niekto ich chcel 
obdarovať a oni to prijali. Nebáli sa povedať svoj 
názor a tešiť sa z týchto darov. Pre mňa to také 
jednoduché nebolo. Neviem ako som pôsobila 
navonok ale vo vnútri mnou triaslo z  jedného 

Most obdarovania 
Poďakovanie od p. Martiny, 
ktoré nás zasiahlo
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Identifikovať talentované deti 

a podporovať ich rozvoj

Pomáhať znevýhodneným deťom 
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Vyhľadávať a prepájať členov 
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Naše hodnoty
Deti ako lepšia budúcnosť!

Partnerstvo, zodpovednosť, 
transparentnosť.

Solidarita a vzájomné 
porozumenie.
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pocitu do ďalšieho. Pri posedení na káve som 
zažila pocit, skutočného ľudského záujmu 
o tom kto vlastne sme, o tom čo by sme chceli, 
čím sme si v živote prešli, a ako zvládame život 
ako taký. Bol to silný moment, s darmi ešte ta-
kýto benefit. 

A aby toho nebolo málo, dar som dostala aj ja. 
To ma asi vnútorne dorazilo. Na verejnosti som 
sa držala, no doma som sa neubránila zatvore-
niu sa do svojej izby a plaču dokiaľ sa dalo. Mala 
som pocit, že som snáď prežila všetky pocity, 
aké kedy prežili ľudia, ktorých som kedysi ob-
darovala ja a nevedela som pochopiť prečo re-
agovali tak ako reagovali. Vtedy mi to postupne 
začalo dochádzať.

Ľudia, ktorí o  nás a  o  naše potreby prejavili 
záujem mi dali viac ako len dary, dali mi príle-
žitosť pochopiť a naučiť sa, že dávať a prijímať 
dar má rovnakú hodnotu. Ani jedno z nich nie 
je v živote viac alebo menej.

Poďakovanie
Moje veľké srdečné poďakovanie patrí nezis-
kovej organizácii Pierott, ktorá v  nás vidí ľudí  
a pomáha nie len nám, ale mnohým iným ro-
dinám. Dovoľte mi poďakovať vám všetkým, 
ktorí máte srdce na pravom mieste a pomáha-
te tam, kde je vaša pomoc potrebná. Ďakujem, 
že ste ma naučili vzácnym pocitom pokory 
darovania a uvedomenia si, že keď vlastne dá-
vam zároveň aj prijímam, a  keď prijímam tak 
aj dávam.

Prijímam dar, a dávam vďaku. Musela by som 
ďakovať veľa, ale rada by som vyjadrila úctu 
k  vašej práci, pomáhate mi svojimi skutkami 
dostavať most, ktorý nebol veľmi prechodný 
a vážim si, že vaša práca má tak krásne posla-
nie. Zo srdca ďakujem.

Nezabudli na nás
Počas týchto Veľkonočný sviatkov sme boli 
obdarovaní jedlom. A  keď sme si z  ich náku-
pu brali jedlo ktoré nám priniesli, už to boli iné 
pocity. Zo začiatku som nevedela ako reagovať 
zmiešaný pocit a  nevedela som ani čo pove-
dať, čo sa v tej chvíli hodí no po krátkej chvíli, 
keď som si uvedomila čo sa práve odohralo 
moje vnútorne pocity boli iné ako pred tým, 
cítila som veľkú vďačnosť, že na nás nezabudli 
a vedia ako sa máme, že sme pre nich stále tá 
istá rodina, aj keď sa máme o niečo lepšie. Je 
krásne, že sú súčasťou našich životov a že pre 
nich máme cenu ako ľudia. 

Jedným z cieľov organizácie 
PIEROTT je dať deťom priestor 
pre zmysluplnú činnosť a as-
poň na chvíľku ich dostať preč 
od počítačov a televízorov. 

Každé dieťa 
môže hrať tenis
Jedným z najkrajších športov je aj tenis. O te-
nise sa hovorí, že ho môžu hrať iba bohaté deti. 
Preto sme sa rozhodli, že zaplatíme tréningy 
deťom vo veku 5 až 7 rokov po dobu 3 me-
siacov. Ako partnera pre tento pilotný projekt 
sme si vybrali Tenisovú akadémiu Prešov. Od-
borným garantom projektu bol Tomáš Ševcov, 
ktorý je reprezentačný tenisový tréner pre deti 
do 12 a do 14 rokov.  Druhým trénerom bol Ivan 
Pouš, bývalý tenisový hráč a v súčasnosti tré-
ner. 

Našim zámerom bolo nájsť 8 detí, ktoré by mali 
po dobu 3 mesiacov zabezpečené kurty, tré-
nerov, rakety, loptičky. Nemuseli by mať žiadne 
skúsenosti s tenisom, žiadne vybavenie, stačila 
chuť vyskúšať niečo nové.  Neexistovali žiadne 
podmienky prijatia alebo neprijatia do teniso-
vého kurzu PIEROTT. Stačilo sa prihlásiť.

Záujem rodičov prekonal naše plány a prihlási-
lo sa nám 16 detí. 

16 detí rozvíjalo svoj 
športový talent 
na tenisovom kurze.

PROJEKT



Marko je náš hrdina
VÝZVA
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12 tréningov pre 16 detí
Za prítomnosti dvoch trénerov sa počas prvých 
8 tréningov deti učili základy a aj vďaka rôznym 
zábavným aktivitám sa všetci postupne zlep-
šovali. 

Po týchto 8 tréningoch sme deti pomieša-
li podľa toho, ako im to tenisovo išlo. V  jednej 
skupine boli deti, ktoré boli mladšie, alebo brali 
tréningy  ako zábavu. V druhej skupine už boli 
deti, ktoré urobili najväčší pokrok, mali k  tré-
ningom dobrý prístup a majú značný potenciál 
pre ďalšie napredovanie.

Pripravujeme 
kurz pre ďalšie deti
My sme boli na každom tréningu a pozor-
ne sme sledovali vývoj detí. 12 tréningov ubeh-
lo veľmi rýchlo. Cítime, že niektoré deti majú 
potenciál niečo dosiahnuť a preto budeme hľa-
dať cesty, ako ich aj naďalej podporovať.  Naše 
možnosti sú závislé od sponzorov a  firiem, 
ktorým záleží na podpore detí a športu. Preto 
budeme radi za každú finančnú podporu. Po-
môžu nám aj 2% z daní. 

Rozhodli sme sa, že spustíme druhý nábor do 
tenisovej akadémie PIEROTT. Všetky infor-
mácie budú čoskoro zverejnené na našej 
webovej stránke.

Čo na tenisový kurz 
hovoria rodičia?

Mamka dcérky Nelky – 6 rokov

,,Do vášho projektu som svoju dcérku 
Nelku prihlásila náhodou – upútal ma 
váš bilboard k tomuto projektu. Nakoľ-
ko Nelka miluje pohyb a pomaly rozvíja 
a skúša rôzne športy, po otázke, či by 
chcela chodiť na tenis, odpovedala jed-
noznačným áno. Rekreačné “raketové” 
športy jej veľmi nešli, tak trochu som 
mala obavy, či ju to osloví. Obdivujem 
však na nej, že sa chce naučiť a venovať 
aj niečomu, o čom vie, že jej tak nejde. 
A v tom ju chcem podporovať – že tré-
ningom, vôľou, skúšaním a disciplínou 
sa dá byť lepším. A ona to dokázala. 
Tenis ju baví, je na seba hrdá ako sa 
dokázala zlepšiť  a ja tiež. Veľká vďaka 
tomuto projektu, trpezlivým a profe-
sionálnym trénerom. Vďaka nim sa na 
každú hodinu tešila a stále teší. ”

Markov príbeh dobre poznáte. 
Je to bojovník, ktorého nie-
ktoré časti mozgu nefungujú 
ako by mali, no aj napriek tomu 
Marko robí neuveriteľne zázra-
ky a vďaka jeho sile, sile jeho 
rodičov a podpore Vás, našich 
priaznivcov robí Marko pokroky 
každý deň. 

My v PIEROTT-e sme presvedčení, že dobrých 
ľudí je veľa. Len ich treba hľadať a spájať. Sme 
radi, že sme Vás našli, že ste zareagovali na 
našu výzvu a že sme Vás dokázali spojiť s nie-
kým, kto potreboval Vašu pomoc. 

Plány na rok 2020 
Pomoc pre Marka pokračuje, čakajú ho ďalšie 
rehabilitácie a zákroky, preto stojíme pri ňom 
a sme pripravení byť nápomocní a prítomní pri 
každom jeho zdravotnom pokroku. Ďakujeme, 
že aj vy ste súčasťou tejto pomoci. 

Markova mamka: 
„Všetky naše dovolen-
ky sú rehabilitácie“
Konkrétna pomoc má konkrétny výsledok, 
ktorý stojí za to. Marko dnes dokáže to, čo 
mnohí považovali za nemožné. Napríklad cho-
diť. Alebo sa sám obliecť.  Normálna rodina 
však takéto zázraky, bez pomoci dobrých ľudí, 
nezvládne.

Markova mamka

„Milí priatelia, ktorí tvoríte organizáciu 
Pierott. touto cestou sa Vám všetkým 
chceme veľmi pekne poďakovať za 
Vašu prácu ako aj za podporu , ktorú 
ste nám poskytli a to nielen finančnú 
na Markove rehabilitácie, ale aj morál-
nu. Vaša podpora mu pomáha napre-
dovať a veríme, že vďaka Vám, krôčik 
po krôčiku dôjdeme k vytúženému 
cieľu. Vašu prácu si veľmi vážime. Praj-
me Vám hlavne veľa zdravia, lásky a 
porozumenia.“



Bude to dobré
VÝZVA

Azda neexistuje domácnosť, 
ktorá by nebola zasiahnutá 
tým, čo sa za posledné mesiace 
udialo. Rovnako, ako narastal 
problém v spoločnosti, na-
rastali aj žiadosti o pomoc zo 
strany ľudí smerom k našej 
organizácii. 

To nás nenechalo dlho sedieť a rozhodli sme sa 
spustiť výzvu Bude to dobre, ktorej úlohou bolo 
pomôcť zasiahnutým ľuďom v kríze pomocou 
hygienických a potravinových balíčkov. 

Do výzvy sa zapojilo viacero dobrých ľudí, ktorí 
sa rozhodli podporiť slabších. Vďaka nim sme 
rozdali desiatky balíčkov, vypočuli si príbehy 
starých aj mladých, a sila každého z týchto trá-
pení nás hnala od dverí k dverám, tam kde to 
potrebovali. Všetci obdarovaní posielajú veľké 
a srdečné ĎAKUJEM každému, kto sa zapojil.

Dcéra obdarovanej p. Antónii 
nám napísala:

‘‘Tisíc krát sa pýtala, či to je všetko pre 
ňu. Vraj, veď ma tí ľudia ani nepoznajú 
a  toľko mi toho darujú. Úprimne Vám 
ďakuje, mala až slzy v očiach, že si nie-
kto vôbec spomenul na ňu, keď ju nikto 
nepozná.,,

Chcete sa pridať?
Kríza nie je zažehnaná, stále sú ľudia, ktorí po-
trebujú pomoc, preto zbierka trvá, až do odvo-
lania. Každý finančný dar je vítaný. Môžete tak 
urobiť priamo na stránkach 

            www.budetodobre.sk

Školské pomôcky
PRIPRAVUJEME

Tak ako každý rok aj tento ideme podporiť sociálne slabšie rodiny, 
viacdetné rodiny a mamičky, ktoré vychovávajú deti samé. 

Už v auguste sa teda môžete zapojiť a  reagovať na výzvu prostredníctvom našej stránky alebo 
priamo cez kontaktné údaje. Školské pomôcky sú naša obľúbená iniciatíva, vďaka ktorej sa nám 
podarilo pomôckami vyzbrojiť už viac ako 60 rodín.

Deti majú talent
PRIPRAVUJEME

Deti sú stredobodom našej po-
zornosti, preto sme sa rozhodli 
pripraviť projekt, ktorý podporí 
ich talent a vytiahne ho na 
svetlo sveta.

Prvá veľká celoslovenská multižánrová talen-
tová súťaž pre deti sa varí v našej PIEROTT ku-
chyni, preto ostaňte naladení. 

Viac informácii sa už čoskoro dozviete na na-
šich stránkach, na stránke 

www.detimajutalent.sk
alebo na facebooku Deti majú talent.
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TELEFÓN  CALLCENTRUM  E-MAIL

0910 845 055 0911 505 080  info@pierott.com

www.pierott.com

Všetky dôležité informácie, príbehy 
a  najnovšie aktivity nájdete na našej 
oficiálnej webovej stránke.


